



# 35<sup>TH</sup> INTERNATIONAL GEOGRAPHICAL CONGRESS 2024

24-30 August | Dublin, Ireland

## SECOND CIRCULAR - MAY 2023

**The Irish geographical community are delighted to update you on our planning for the International Geographical Congress 2024 which will take place in Dublin, Ireland.**

We are approaching a very important key date in our planning. The Call for Sessions will be formally launched on Friday 19<sup>th</sup> May and you will be able to access the session proposal form via the congress website from that date. The closing date for session proposals is 9<sup>th</sup> September 2023 and it will not be possible to extend this date. Any sessions or annual lectures that you wish to see scheduled must be submitted during the Call as we will use the submissions to create our outline conference programme before we open the Call for Papers/Abstracts.

All of our most up to date information is on the various pages of [our website](#) - available in both English and French - including confirmed accommodation rates and on-campus accommodation options. We will be adding a selection of hotel rates in the coming months. The website is updated regularly but for the most up to date information and important reminders, [please do sign up to our conference newsletter here](#) and follow us on our [@igc2024dub](#) twitter account.

**Remember – you must submit your proposed session between 19<sup>th</sup> May and 9<sup>th</sup> September 2023 to have it considered for inclusion in the programme.**

For academic/programme queries, please contact us at [chair@igc2024dublin.org](mailto:chair@igc2024dublin.org)  
For registration and administrative enquiries, don't hesitate to contact our conference partners at [registration@igc2024dublin.org](mailto:registration@igc2024dublin.org).

On behalf of the Irish geographical community.

**Niamh Moore-Cherry (Chair, IGC2024) Frances Fahy (Vice-Chair, IGC2024)**



# 35<sup>TH</sup> INTERNATIONAL GEOGRAPHICAL CONGRESS 2024

24-30 August | Dublin, Ireland

## DEUXIÈME CIRCULAIRE - MAI 2023

**La communauté géographique irlandaise est ravie de vous informer de notre planification pour le Congrès géographique international 2024 qui aura lieu à Dublin, en Irlande.**

Nous nous approchons d'une date très importante dans notre planification. L'appel de propositions de séances sera officiellement lancé le vendredi 19 mai 2023 et vous pourrez y accéder via le site web du congrès à partir de cette date. La date de clôture des propositions de séances est le 9 septembre 2023 et il ne sera pas possible de reporter cette date. Toutes les séances ou conférences annuelles que vous souhaitez voir programmées doivent être soumises lors de l'appel, car nous utiliserons les soumissions pour créer notre programme de conférence avant d'ouvrir l'appel de communications orales et de posters.

Toutes nos informations les plus récentes se trouvent sur les différentes pages de [notre site Web](#) - disponibles en anglais et en français - y compris les tarifs d'hébergement confirmés et les options d'hébergement sur le campus. Nous ajouterons une sélection de tarifs hôteliers dans les mois à venir. Le site Web est mis à jour régulièrement, mais pour les informations les plus récentes et les rappels importants, veuillez vous inscrire à notre [bulletin d'information sur la conférence ici](#) et suivez-nous sur notre compte Twitter [@igc2024dub](#).

**N'oubliez pas que vous devez soumettre votre proposition de séance entre le 19 mai et le 9 septembre 2023 pour qu'elle soit prise en compte pour inclusion dans le programme.**

Pour les questions académiques / de programme, veuillez nous contacter à [chair@igc2024dublin.org](mailto:chair@igc2024dublin.org)

Pour les demandes d'inscription et administratives, n'hésitez pas à contacter nos partenaires de conférence à [registration@igc2024dublin.org](mailto:registration@igc2024dublin.org).

Au nom de la communauté géographique irlandaise,  
**Niamh Moore-Cherry (Présidente, IGC 2024)**  
**Frances Fahy (Vice-Présidente, IGC 2024)**